



2018-2019 Other fees

Opening of a file for every new student: (all classes, payable with the pre-registration form)	130,00 \$
New family for first registration at Lycée Claudel: (payable when registration of the first child is confirmed)	1 100,00 \$
Entrance examination⁽²⁾: payable at least one week before the date of the examination or interview	
- Primary: pre-school (Petite Section to Grande section)	75,00 \$
- Primary: from Grade 1 to Grade 5 (CP to CM2)	140,00 \$
- Collège and Lycée: from 6 ^{ème} to Terminale	190,00 \$
Investment fund for improving the living environment of students - Annual payment per family. (Payable upon registration)	250,00 \$
Extended day, study and daycare, after classes (from kindergarten to 3ème for a maximum of 2 hours, until 17:30 at the latest). Registration for:	
5 days a week	1 430,00 \$
4 days a week	1 320,00 \$
3 days a week	1 188,00 \$
2 days a week	880,00 \$
1 days a week	440,00 \$
Child-Care/Study Services, after classes (from CP to CM2 for a maximum of 2 hours, until 17:30 at the latest). Registration for:	
4 days a week	1 620,00 \$
3 days a week	1 480,00 \$
2 days a week	1 100,00 \$
1 days a week	580,00 \$
Student transportation (on established routes)	1 200,00 \$

Autres frais 2018-2019

Ouverture de dossier pour tout nouvel élève : (toutes classes, à remettre avec le formulaire d'inscription provisoire)	130,00 \$
Nouvelle famille arrivant au Lycée Claudel : (Payable lors de l'inscription définitive d'un 1er enfant)	1 100,00 \$
Entretien ou examen en vue de l'admission⁽²⁾	
- Maternelle : de la Petite Section (PS) à la Grande section (GS)	75,00 \$
- Primaire : du Cours Préparatoire (CP) au Cours Moyen 2 (CM2)	140,00 \$
- Collège et lycée : de la 6 ^{ème} à la Terminale	190,00 \$
Fonds d'investissement pour l'amélioration du cadre de vie des élèves : un paiement annuel par famille (payable au moment de l'inscription)	250,00 \$
Garderie / Étude, après les cours (de la maternelle à la 3ème incluse pour un maximum de 2 heures, jusqu'à 17h30 au plus tard). Inscription pour :	
5 jours par semaine	1 430,00 \$
4 jours par semaine	1 320,00 \$
3 jours par semaine	1 188,00 \$
2 jours par semaine	880,00 \$
1 jours par semaine	440,00 \$
Étude dirigée, après les cours (de la CP à la CM2 pour un maximum de 2 heures, jusqu'à 17h30 au plus tard). Inscription pour :	
4 jours par semaine	1 620,00 \$
3 jours par semaine	1 480,00 \$
2 jours par semaine	1 100,00 \$
1 jours par semaine	580,00 \$
Transport scolaire (en fonction des circuits mis en place)	1 200,00 \$